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ZEIST - Aart van Haren, eind vorige week officieel aangekondigd als nieuwe 
ceo van Plus, gaat met zijn energie en winkelvloerkennis de formule 
vooruithelpen. Dat zegt Plus-ondernemer Harold van Velzen, die deel 
uitmaakte van de selectiecommissie. 
 
'Je voelt in de eerste gesprekken met Aart van Haren meteen de energie die 
deze man heeft', stelt Van Velzen in gesprek met Distrifood. 'En je merkt ook 
meteen dat hij veel ervaring heeft - daar ben ik heel blij mee. Hij weet hoe 
winkels in elkaar zitten.' 

Van Haren krijgt straks te maken met een grote groep zelfstandige 
ondernemers, terwijl hij bij Vomar met filiaalmanagers werkte, maar Van 
Velzen verwacht niet dat dat een moeilijke overgang wordt. 'Aart heeft echte 
kennis van de winkelvloer en spreekt de taal van ondernemers, want hij is 
een mensen-mens.' 
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De koers van Plus zal onder Van Haren niet meteen radicaal anders zijn, stelt 
Van Velzen. 'Ik snap dat mensen dat misschien denken vanwege zijn 
voorgaande baan. Maar hij krijgt bij Plus natuurlijk een opdracht die past bij 
deze formule. Dat gezegd hebbende: betaalbaarheid zal natuurlijk een 
belangrijk item zijn.' 

 

 
LEES OOK 
Achtergrond:	Aart	van	Haren	wacht	fikse	klus	bij	Plus	

Voor veel Plus-ondernemers is Van Haren nog een grote onbekende, blijkt 
uit een rondgang van Distrifood. 'Ik ken hem niet, maar ik vind dat hij een 
kans verdient', zegt een van de ondernemers. 'Hij moet de kans krijgen om 
te wennen aan deze organisatie, want die zit natuurlijk anders in elkaar dan 
zijn huidige. We moeten er samen een succes van maken.' 

Ook Tim Janssen, een Plus-ondernemer met drie winkels in Zuid-Limburg, 
kent Van Haren nog niet. Maar hij is blij dat een opvolger is gevonden voor 
Duncan Hoy. Dat geeft rust, stelt hij. ‘Het is te vroeg om een oordeel te 
vellen. Maar ik hoop dat er vanuit ondernemerschap gedacht blijft worden. 
We kunnen hiermee het onderscheid maken.’ 

'Prijsvechten	past	Plus	niet'	
Retailexpert Erik Hemmes is het eens met Van Velzen dat het roer bij Plus 
niet meteen helemaal om moet. Plus moet niet opeens een prijsvechter 
willen worden, want 'dat past de formule niet'. Wel denkt Hemmes dat de 
achtergrond van Van Haren bij Vomar en Dirk goed van pas komt bij Plus. 
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Van Haren moet die ervaring bij prijsvechters gebruiken om de 
organisatie lean and mean te maken, aldus Hemmes. 'Ook al is Plus in 
omvang natuurlijk veel groter dan zijn vorige werkgevers. Er moet veel 
strakker en doelgerichter gewerkt worden. Het zal voor hem een uitdaging 
worden om de organisatie op het hoofdkantoor in Utrecht te verbeteren.’ 

Hemmes denkt dat het goed is als Plus inzet op meer 
zelfbedieningsafdelingen in de winkels, om zo op personeelskosten te 
besparen. En Van Haren zou van Coop-filialen ondernemerswinkels moeten 
maken: ‘De Coop-filialen zitten vaak in minder dichtbevolkte gebieden. 
Ondernemers presteren daar doorgaans beter.’ 

Hemmes raadt Van Haren aan om nog eens een poging te wagen de Spar-
aandelen bij Sligro los te weken. Met de 45 procent van Sligro en de eigen 45 
procent wordt Plus grootaandeelhouder van Spar. Dan kan Plus mogelijk 
kleine Coops ombouwen tot Spar, stelt de retailexpert. 'Belangrijk is dat 
onder Van Haren Plus in ieder geval weer meer rendement gaat maken.' 

Van	Haren	gold	als	voornaamste	kandidaat	
Van Haren treedt op 1 april aan in zijn nieuwe rol. Financieel directeur Mayte 
Oosterveld, die sinds het vertrek van Duncan Hoy als interim functioneert, 
vertrekt bij de coöperatieve supermarktformule. Van Haren is op dit moment 
nog baas bij Vomar, maar maakt daar plaats voor Jim Zwanenburg. Onder 
Van Haren was Vomar jaren op rij de snelstgroeiende formule van 
Nederland. Ook afgelopen jaar versloeg Vomar de markt. 

Aart van Haren gold in de markt al enige tijd als voornaamste kandidaat om 
Duncan Hoy op te volgen bij Plus. Distrifood vroeg hem daar zelf eerder deze 
maand nog naar. 'Die berichten heb ik natuurlijk ook gelezen. Ik ben van 
plan om na mijn vertrek bij Vomar eerst een korte pauze in te lassen, maar of 
dat gaat lukken moet je altijd maar zien. Op dit moment heb ik nog niets 
concreets te melden over mijn toekomst', stelde hij toen, zich op de vlakte 
houdend. 
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